



马来西亚多元化合作社

KOPERASI SERBAGUNA MALAYSIA BERHAD

BLOCK E-10-1 & E-11-1 MEGAN AVENUE 1, 189 JALAN TUN RAZAK 50400 KUALA LUMPUR.
TEL: 603-21668022 (HUNTING LINE) FAX: 21668187 E-MAIL: KSM@KSMBERHAD.COM.MY

TR/1

转让股金表格
SHARE TRANSFER FORM

手续费
Processing Fee
RM10.00

印花税
Stamp Hasil

Transferor (转让人)

I (name) _____ of (address) _____

(Tel: _____) hereby apply to transfer my shareholding with your Koperasi as stated below to:

本人同意申请将下列股金转让于 Mr./Ms./Mdm. (transferee) _____。

No	股票分类 Types of Share	股票编号 Share Cert. Nos.	发出日期 Date of Issue	股额 Amount (RM)	备注 Remarks
Total				RM	

- I return herewith the above original share certificate (s). 本人归还上述股票证书。
- I declare that the original share certificate bearing nos. (报失股票证书编号。) _____
_____ has/have been lost for which Form LC2 is hereby enclosed.

(Signature 签名)
社员号码 Membership No : _____
身份证号码 IC No (New) : _____
(Old) : _____
日期 Date : _____

Witnessed by: 见证人
姓名 Name : _____
身份证号码 IC No : _____
地址 Address : _____

* Please leave it blank for Deceased Case

Transferee (承受人)

I (name) _____ of (address) _____

(Tel: _____) hereby accept the above transfer. I do

understand that the above transfer will only take effect upon approval of the Board.

本人同意承受上述转让，同时明白此项申请须经董事会批准后方始生效。

* As I am not a member of the Koperasi, I forward herewith an application for membership together with an entrance fee of RM10.00. 本人非贵社社员，附上入社申请书及入社费 RM10.00。

(Signature 签名)
社员号码 Membership No : _____
身份证号码 IC No : _____
日期 Date : _____

Witnessed by: 见证人
姓名 Name : _____
身份证号码 IC No : _____
地址 Address : _____

* Delete whichever not applicable 删掉不适用者



马来西亚多元化合作社

KOPERASI SERBAGUNA MALAYSIA BERHAD

BLOCK E-10-1 & E-11-1 MEGAN AVENUE 1, 189 JALAN TUN RAZAK 50400 KUALA LUMPUR.
TEL: 603-21668022 (HUNTING LINE) FAX: 21668187 E-MAIL: KSM@KSMBERHAD.COM.MY

TR/1

Notes on Transfer of Shares:

1. A member may transfer his/her shareholding in the Koperasi to another member. For a transferee who is a non-member, he/she has to apply for membership which can be done simultaneously. Transfer of shares shall take effect only upon approval of the Board.
2. All transfer forms must be duly completed, signed and stamped. Under Section 36 of the Stamp Duty Act 1949 Members shall pay the Stamping Fee according to the rate governed by the Lembaga Hasil Dalam Negeri (LHDN).
3. This form must be submitted by the Transferor together with a processing fee of RM10 and his/her share certificates (if available) to the Koperasi at the address given on the front page of this form.

股金转让说明:

1. 社员可将其股金转让予其他社员。若承受人非本社社员同时得申请成为社员。所有股金转让申请须获得董事会批准后，方始生效。
2. 每份转让必须妥善填具及签署，并付上或贴上印花税邮票。根据印花税法令 1949 年的第 36 条，社员应按照此法令支付印花费，此印花税是根据内陆税收局的计算。
3. 此申请表格连同 RM10 手续费及股票证书(如有)，需由转让人呈交至前页上之本社地址。

For Office Use Only:				
Ref/Doc No.				
Or No.				
Or Date				
	Keyed In By	Checked By	Verified By	Approved By
Signature				
Date				
Remark				